
 

 

Møtereferat 
Hamarøy kommune 

Utvalg:  Hamarøy ungdomsråd  
Når:  02.12.22 kl. 13.00 – 14.30  
Møtested:       Skogheim        
Tilstede:  Drag skole:  Ingen kunne møte.  

Oppeid skole:  Ingvill Nedregård, Ida Storeide og Julie J. Kristoffersen    
               Knut hamsun vg.: Dina Saman Mohammed, Marte Berre.      
Andre:  Ordfører Britt Kristoffersen, kulturleder Hilde Fredheim, Hamarøy  kommune. Miljøterapeut 
skolehelse Trine Ediassen  
Meldt forfall:  Vilja Eriksen,  Annie Wist, Rannus Kunto. Leder frivilligsentralen Nordis Tennes.    
_______________________________________________________________________________ 
 

Referat:  
Godkjenning av møteinnkalling  fra 9.11.22:  Ja.  

Hilsning fra ordfører Britt Kristoffersen (Sp.) Hun anser ungdomsrådets arbeid som meget viktig. Hun vil alltid 
være åpen for å drøfte saker med dem og ber om at det tas kontakt ved behov. Ungdomsrådet har møte- og 
uttalerett i Kommunestyret.  Hun ber om at det tas kontakt via koordinator eller direkte når dette er ønskelig.    
 
AGENDA:   
Tema:   Trivsel og skolehelse         

Trine Ediassen fra Skolehelsetjenesten  
-Hun jobber i skolehelsetjenesten og er på alle skolene. Hun er barnevernespedagog.  
Vi tok en undersøkelse via tlf. Hun har absolutt taushetsplikt og svarene kan ikke spores tilbake til dere. 
Hun vil komme tilbake til Ungdomsrådet på neste møte.   
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Forslag:   8 stk:   Disse ble skrevet på flipover:     
-Vi er framtiden  
-En kommune for deg og meg 
-Et steg mot framtiden 
-Langt unna, men allikevel nære * 
-Herlig, hyggelig og hardbarka   * 
-Gått av skaftet * 
-Høye fjell og dype fjorder 
(* betyr at disse er Ungdomsrådet enige om å gå videre med i en avstamming) 
 
Gjerne begrunne hva dere mener med de tre med * 
 
Avstemming:     Stemmer: Prioritering: 
Langt unna, men allikevel nære  3 stemmer     Nr. 1 
Gått av skaftet     2 stemmer Nr. 2 
Herlig, hyggelig og hardbarka          0    Nr  3 



 
 
 
Forslagene oversendes kommuneledelsen og skal legges fram til politisk behandling i desember.   
Disse forslagene blir oversatt fra norsk til lulesamisk.   
 
Orienteringssak:   
Rapport fra Ungdommens fylkesting i Bodø 18-20.nov 22: 
Marte og Annie deltok på fylkestinget.  Kun Marte var tilstede og orienterte.  
 
Veldig bra og artig, mange folk å bli kjent med. Åpen scene. Foredrag om ulike tema som eks rus, 
gründervirksomhet. Vi var en hel dag på Luftsfartsmuseet. Gallemiddag om kvelden.   
Valgkomitee som hadde intervju med kandidatene. Søndag var det «banking» av ulike kandidater til 
ungdommens fylkesting. Ang. valg;  Elvira på 13 år fra Steigen ble valgt.   Vi diskuterte politiske saker og vi 
vedtok Ungplan, som er et dokument som viser hva vi skal jobbe med i løpet av det neste året.   
 
Alle ungdomsråd har Tiktok og Insta. Men Marte sin anbefaling er at TikTok for Hamarøy ungdomsråd.    
 
Info saker:  

• Vi e her - Mij lip dappe;   tilskudd og prosjekt 2023/24.   Hilde orienterte; Det er søkt om og planlagt et 
stort prosjekt gjennom 2023 og fram mot en forestilling midt i 2024 for barn/Unge. Kulturskolen har 
prosjektansvar. Prosjektet skal være en del av Europeisk kulturhovedstad i Bodø 2024. Vi har nå fått 700 
tusen fra IRIS-fondet.  

• Bodø2024UNG. Hilde orienterte;  Dette er også et 2024 prosjekt med og for ungdom.  Det planlegges en 
rekke arrangementer for ungdom framover.  Videre planlegges det en stor konferanse for voksne 
ungdomsledere i mars 2024, her på Hamarøy.     
 

• Hamarøy ungdomsråd i sosiale medier:   Møte den 17.11.22 med Svetlana og Hilde.   Om 
instagramkonto.  Det må være en målsetting med kontoen og det må være en kontinuitet.  
Konklusjonen er at en skal sende ut en digital spørreundersøkelse til ungdom.     
Anbefalingen fra Ungdomsrådet sålangt er at Tiktok vil være det meste mediet for ungdomsrådet.  
Men;  Nå ønsker Ungdomsrådet TikTok og vi tar et nytt møet med kommunikasjonsavdelingen.  

• Samenes nasjonaldag 6. feb 2023:  noen tanker fra Ungdomsrådet. Ønsker at samiske ungdom kan være 
med å planlegge hva som skal skje.   

TBU:   Dina orienterte om referat fra møte 25.11.22, der også hun deltok.  Ref. ligger i Teams-gruppe.   

Eventuelt:  
Gensere:  Ungdomsrådet vil ha egne hettegensere med svaner og «Hamarøy ungdomsråd»  
Vedtak:  Design av ungdomsrådet selv.   Alle repr.  

Ang. Utbetaling av godtgjørelse til ungdommene.  De som ikke har levert all info må gjøre det, samt skaffe 
skattekort.    

 

 

 

 

Ref. Hilde Fredheim      (neste sak  19/ 22)  
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